
 ב.ש.ג                                   03330
       

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול –"חבר" 

1 

 חריש מועצה מקומית
 /341 מספר מליאהישיבת 

 /44/4/41 מתאריך 

 משתתפים:

 ראש המועצה –יצחק קשת 

 חבר מועצה -שלמה קליין

 חבר מועצה -אדוארד שפירו

 חברת מועצה -שייבילריסה מ

 חברת מועצה -נאוה לב רן

 חבר מועצה -רחמים ידיגרוב

 חבר מועצה-זרמי אלב

 :מוזמנים

 מזכיר /גזבר –משה לבקוביץ 

 יועץ משפטי – תעו"ד אילן פור

 רו"ח –שרון מררי 

 מנהל תשתיות -כחלוןמשה 

 מנהל מח' חינוך -איציק תייר

 מנהלת לשכת ראש המועצה -מרים רוזנטל

 ברתייםמנהל מחלקה לשרותים ח -פלד שלמה

 

 על סדר היום:

 .2-13אישור פרוטוקול ישיבה שלא מן המניין  .1

 .םי"תבראישור  .2

 ראש המועצה.סקירת  .3

 

 פרוטוקול

טוב אני מתחיל דבר ראשון בעניין פרוטוקול. היה דין ודברים מבחינת  :תיצחק קש



 ב.ש.ג                                   03330
       

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול –"חבר" 

2 

מכתבים שרוצים להעיר איזה מספר דברים, לגבי הפרוטוקול אם יש לך 

 אלבז עכשיו זה ההזדמנות שלך להגיד לגבי הפרוטוקול.משהו להגיד רמי 

אני שלחתי ואני חושב שהפרוטוקול, לא חושב גם המזכיר אמר שהוא ערך  רמי אלבז:

 לי שיש, המזכיר רשאי לערוך את,אותו, כתוב במכתב ששלחת 

 מתי? אחרי קלת הערות? תקריא בדיוק רמי, אם אתה רוצה. משה לבקו:

שיו איתך ויכוח אתה איש ל איתך ויכוח בסדר, אני לא מנהל עכאני לא מנה רמי אלבז:

 מקצוע,

רגע רמי אתה לא מנהל איתי ויכוח אבל אתה מאשים אותי בזיוף, הלו, שים  משה לבקו:

 לב מה שאתה אומר.

 אני לא מאשים בכלום. רמי אלבז:

 גם במכתב שלך האשמת אותנו בזיוף. משה לבקו:

פה הקלטה היא כל הזמן, לכל אורך התקופה גם בימי היום, וגם תמיד יש  רמי אלבז:

כהונתו של ניסים דהן קיבלנו פרוטוקול בוורד, קיבלנו אותו עם הלוגו של 

החברה, עם הקלטות וכו', משום מה וזה יש גם את הדברים, יש את העקבות 

שם, אפשר לראות את העקבות, משום מה קיבלנו הפעם פרוטוקול סרוק, 

גו של החברה בכלל מה יש לכם ספק בכלל שאנחנו , בלי לוPDFבקובץ 

יכולים לגשת לחברה ולדבר איתה על זה. יש שם גם דברים, יש שם דברים 

שנקטעו, יש שם דברים שהורדו, יש בסוגריים נאמר קטע לא רלוונטי, מעבר 

לכך אנחנו יודעים שהיו כמה אנשים שעמדו ואמרו וברשותו של ראש 

חילופי דברים שהם לא נכונים לדיון עצמו. אני המועצה למרות שאמרתי שזה 

טוקול לא מקורי, אני וחושב שבפרוטוקול הזה יש חשש סביר לכאורה של פר

ביקשתי את הפרוטוקול המקורי, גם אני אומר את זה לחברה אני מבקש את 

הפרוטוקול המקורי, לראות אותו, לראות שכל מה שנאמר שם, גם דרך 

מהציבור זה צריך להיאמר שם. ברגע שראש  אגב,גם אם נתת רשות דיבור

רשות נותן אישור לדובר אחד, לאחד מהדוברים לדבר כאן כן, גם אם זה 

קריאות ביניים, גם אם זה נשמע צורם הוא צריך להיכתב, כי זה רשות 

הדיבור שראש מועצה נותן. אני ביקשתי את הפרוטוקול המקורי לא קיבלתי, 
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 רוצה לשמוע את ההקלטה נכון.אני רוצה גם את ההקלטה, אני 

 אני אענה, אני לא נגעתי, הגזבר לא נגע בזה. יצחק קשת:

 אני לא אמרתי, אמרתי יש חשש סביר. רמי אלבז:

 צריך להיזהר בהאשמות, יצחק קשת:

 לא, לא, אתה לא תכניס לי, יש חשש סביר, רמי אלבז:

 במיוחד לעובדי ציבור להיזהר בכבודם. יצחק קשת:

 יש חשש סביר שהפרוטוקול הזה נערך. רמי אלבז:

בוא ניתן למזכירה שתבין בדיוק מה נעשה, מנהלת הלשכה, ראש לשכת ראש  יצחק קשת:

 המועצה בבקשה.

 הפרוטוקול אכן מגיע בקובץ וורד. :רוזנטל מרים

 ?PDF -למה הוא הגיע אלינו ב רמי אלבז:

 פים שהחלטת שיש שם. .אתה תן לי לדבר, אני עכשיו אענה לך על הזיו :רוזנטל מרים

 מי אמר? רמי אלבז:

 במכתב שלך רמזת.  משה לבקו:

 אמרתי חשש סביר. ז:ברמי אל

ד, מה שאני עושה ואני לא רל לכאורה. הגיע פרוטוקול בווול לכאורה, הכוהכ :רוזנטל מרים

יודעת למה, אין לי בעיה לשלוח אליך את הפרוטוקול המקורי. מה שאני 

 המועצה, משנה, אבל תמיד את הדף הראשון. עושה כמנהלת לשכת ראש

 לא זה לא היה תמיד אני שלחתי לך פרוטוקולים אחרונים.  רמי אלבז:

נכון, נכון. תמיד, תמיד, גם מה שקיבלת קודם תמיד הדף הראשון הוא אחר,  :רוזנטל מרים

וכי למה? כי אין לי מושג למה, אבל הם לא מסדרים את זה ככה, אתה רואה 

מוזמנים, תקשיב לי עד הסוף. את המקור, מקור, מקור הם לא נוכחים, ו

שולחים ככה הם שולחים שמות, אוקיי, אני מסדרת את זה שמי שנוכח, 

שהנוכחים הם חברי הנהלה, מוזמנים הם אלה, עכשיו מה שהוא העיר למשל 

בפעם הקודמת שקראו לך קליין אני לא זוכרת משהו, את זה אני מתקנת. 

האחרון כל מה שמשה לבקוביץ דיבר היה כתוב משה  למשל בפרוטוקול

 כחלון.
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מה הבעיה לקבל את זה כמו, רגע אני שואל שאלה מה הבעיה לקבל, אני  רמי אלבז:

 ביקשתי דבר אחד, אני שואל שאלה ואני לא מקבל תשובה.

 רמי תן לה לסיים רגע. יצחק קשת:

 את זה לא אותי, את זה לא אותי. :רוזנטל מרים

אין בעיה לתת, בוא נסכם את הנושא הזה אין בעיה לתת שום דבר, ולא נעשו  :יצחק קשת

 שום זיופים ואין בעיה שאם יש לך הערות להעיר את תעיר את הערות.

 תביאו לי את הקובץ כמו שהוא מקורי. רמי אלבז:

 אתה רמזת במכתב שאתה צריך לערוך את הקובץ. משה לבקו 

 לא מי אמר לערוך? רמי אלבז:

 תסתכל במכתב שלך מה כתוב. לבקו: משה 

 אז נתת להם הערות, רמי אלבז:

 אני הערתי לך למכתב. משה לבקו:

מי שמאשר פרוטוקול זה צוות ההנהלה נכון? אני רוצה את הפרוטוקול, אני  רמי אלבז:

 רוצה את הפרוטוקול, כמו שהוא נשלח עד עכשיו.

 ככה הוא נשלח עד עכשיו. משה לבקו:

 לקבל את זה? אפשר רמי אלבז:

 בטח. למה לא. משה לבקו:

רצה, אשמח מאוד לחברת ותו. אני רוצה גם בנוסף לזה אני אתשלח לי א רמי אלבז:

 הקלטות פה אשמח מאוד לשמוע את התמליל.

 אני לא מתמלל אני רק מקליט. דובר:

 הוא לא מתמלל. משה לבקו:

אנחנו ניתן להם כל מה רק שיהיה ברור חברי מועצה מקומם, זה גם מונח ו יצחק קשת:

ל צריך להיות בצורה מסודרת, דרך וידרש אבל הכישיבקשו, כל מה ש

 המועצה, ולא לפעול בדרכים עוקפות בסדר שיהיה ברור הדברים.

אני מציע, אני מציע שנשאיר את אישור הפרוטוקול אחרי החג עד שרמי יקבל  שלמה קליין:

הסר ספק אני לא מבין מה את כל התמליל ולא נאשר את הפרוטוקול. למען 

 הבעיה.
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תעבירו לו במייל את התמליל. את התמליל את ההקלטה עצמה הוא רוצה,  משה לבקו:

 שישלחו לך את ההקלטה ותעבירי לו מה הבעיה.

 ההקלטה לא במייל היא בדיסק. :רוזנטל מרים

 נעלה את הדיסק על המחשב ותשלחי לו את זה. משה לבק:

 בעיה.אין בעיה, אין  יצחק קשת:

יש הקלטה שאני יכול לשמוע, למשל לבקו אמר, שיש מצבים למשל שיש  רמי אלבז:

שהיו. יש אמירות  השתלחויותדוברים ביחד. תקשיבו יש אמירות 

 שהיו ולא נרשמו בפרוטוקול.  השתלחויות

 שום מילה לא שונתה. :רוזנטל מרים

בפרוטוקול הקודם, אני  אני בעצמי שאלתי אותך בפרוטוקול וזה אפילו כתוב רמי אלבז:

בעצמי שאלתי אותך, שאלתי אותך ואמרתי לך כזה דבר, שאלתי יש פה 

תה יותר טובה נעימה יותר ידוברים אולי תציג אותם, היום ההתנהלות הי

ביקשתי ממך שתפסיק,  השתלחויותברוך השם, אבל אני אומר מקודם היו 

 לא הפסקת ונתת רשות וזה אמור להופיע בפרוטוקול.

 אז כתוב דובר.  :רוזנטל יםמר

 יש חלק מהדברים שלא. רמי אלבז:

 ל.וכי לא שומעים את הכ :רוזנטל מרים

בואו אני חושב שנכנסנו למקום שמה שנקרא לחפש מתחת לאדמה כי באמת  יצחק קשת:

אנשים עושים פה את כל הדברים בתום לב, ומה שיצא הקלטה זה התמלול 

ו שום דבר למעט מה שמנהלת הלשכה שקיבלנו לא נגענו בו, לא עשינו ב

אמרה, מסרה לך והיא עומדת מאחורי הסיפור הזה ואפשר לבדוק את 

הדברים, וזהו. אתה רוצה לשמוע, זה זכותך תקבל, תשמע אם יש לך משהו 

להעיר בקשה, אנחנו כמועצה לא נגענו. אם יש משהו להוסיף ולהעיר בסדר, 

 כאן המקום, בסדר מקובל.

 יך את זה תשלח לי מה שאני רוצה לשמוע, אני רוצה לשמוע.להפר רמי אלבז:

עוד משהו שאני רוצה להגיד בהפסקה שאלו אותי, וחשוב לי להדגיש את  יצחק קשת:

הדבר הזה לגבי הישיבה הקודמת של התקציב, לא באנו עכשיו בכוח להעלות 
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 תקציב בניגוד למשהו אחר. היה פה דברים שדיברנו, אני ויו"ר האופוזיציה

יתה פה בקשה לדחות את הישיבה הזאת, אני אמרתי את דבריי שאני יוה

יכול אולי לשמוע את הדברים אבל יש לי פה אחריות מצידי כראש רשות, ולא  

משנה גם אם מישהו אחר גם כן אשם או לא אשם, אחריות כראש רשות 

להביא את התקציב ולכן למען הסר ספק שלא תיפול כל האחריות עליי פניתי 

מחוז להכריע בדבר, והמחוז הכריע שבכל זאת לקיים את הישיבה, זה מה ל

שהיה חשוב למי ששאל אותנו בהפסקה שהדברים האלה יהיו ברורים. זה 

 הדבר שרציתי להעיר. לגבי הפרוטוקול, 

 אני הצעתי שכל החומר ישלח. רמי אלבז:

 אז זה יהיה בדיון הבא, אין בעיה. משה לבקו:

 הפרוטוקול לא מאושר.אז כרגע  יצחק קשת:

 הוא לא, מאושר הוא לא מעולה להצבעה. משה לבקו:

לא מעולה להצבעה טוב. לגבי התב"רים אני גם בזה התבקשתי לא להעלות  יצחק קשת:

 את זה כרגע, אבל אני.

 אני רוצה להגיד משהו רבותיי. משה לבקו:

ני באמת פשוט יש פה כמה דברים שתיכף פשוט אי אפשר לחכות עם זה, א יצחק קשת:

אומר את הדברים, שיהיה ברור אנחנו נדבר על זה אין לי בעיה, נדבר על הכל, 

אבל אני שיהיה מובן למה בכל זאת זה כאן כי יש לנו לחץ,לחץ,לחץ של 

 עבודה בעניינים האלה.

 אני רוצה להסביר משהו.  משה לבקו:

זה דבר שניתן, זאת אומרת אני רק רציתי כי אני לא ראיתי שיתוף פעולה ו :שפירו אדוארד

שלא יהיו פה ספקות הדבר הזה ניתן לביצוע ולהצבעה, אבל אז שדיברנו 

 וסגרנו מאז לא דיברנו על זה.

 על מה דיברנו? יצחק קשת:

 על התב"רים על התיקונים, על ההסבר יותר עמוק. :שפירו אדוארד

 אתם תקבלו עכשיו הכל הסברים שאתם מבקשים. יצחק קשת:

 אני רוצה להסביר, תראו. משה לבקו:
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 לדעתי אני לא רוצה לגעת בזה, כאילו לא הייתי רוצה לגעת בזה כרגע. :שפירו אדוארד

 מה מונע ממך? יצחק קשת:

כי אני עוד לא בקיא בזה וכל הדברים האלה שיש פה כסף ככה, וכסף ככה,  :שפירו אדוארד

 אני צריך ללמוד את זה יותר עמוק.

 את זה כבר לפני שלושה שבועות.אבל למדתם  משה כחלון:

 אבל זה לא ממשך ככה. :שפירו אדוארד

 אני רוצה להסביר איפה הנזק. משה לבקו:

אני רוצה להגיד, שיש מיליון וחצי כסף ובכסף האלה עושים עבודה שעולה  :שפירו אדוארד

 גרושים למעשה בכסף הזה.

 אנחנו ניתן לאנשי המקצוע לדבר. יצחק קשת:

 רוצה להסביר משהו איפה הנזק עלול להיגרם ואני רוצה להסביר ככה.אני  משה לבקו:

 וזה ניתן היה לעשות מזמן. די מזמן. :שפירו אדוארד

 הסברתי פעם קודמת. משה לבקו:

חבל, באמת חבל אנחנו כל הזמן פה יכולים להסביר, ואני הנחתי את הגזבר,  יצחק קשת:

הזמן מוכנים להסביר את מישהו פנה אליו? מישהו דיבר איתו? אנחנו כל 

 הדברים האלה. מישהו פנה אליך?

ים "רלא. אני רוצה להסביר משהו, הסברנו פעם שעברה את מהות התב משה לבקו:

ועובדה ששני תבר"ים אושרו והתב"ר של המבנים היבילים לא אושר. ואני 

 אתחיל מהמבנים היבילים. המבנים היבילים הזמנו.

 ין? לפני אישור איך אתה מזמין?סליחה איך אתה מזמ רמי אלבז:

רמי, אתה מוכן, רמי אתה מוכן להירגע לפני שאני אתחיל לדבר בשפה שלך  משה לבקו:

 גם כן. אז תירגע.

 הזמנת נכון? רמי אלבז:

לא הזמנתי, תירגע, אני מסביר עוד פעם, התב"רים של המבנים היבילים.  משה לבקו:

לערכי מכרז באמצעות חברה  המבנים היבילים בשביל לקנות אותם יוצאים

למשק וכלכלה. חברה למשק וכלכלה עשתה מכרז. עכשיו המבנים האלה כמו 

שאתם רואים מיועדים פה לטובת הקהילה, כחלון ואני היינו במפעל שלהם 
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, המפעל היום לנו מה שהובהר לנו במקומות אחריםשבועות והובהר  3לפני 

פה, החל מסוף חודש זה הוא  יכול להתחייב שתוך חודש ימים המבנים האלה

לא יודע להתחייב למה? כי הוא מתחיל לקבל צבר הזמנות לשנת הלימודים 

הבאה מהרבה מאוד רשויות. כלומר אנחנו עלולים להימצא חלילה וחס 

במצב שתהיה לנו בעיה לפתוח גם את שנת הלימודים הבאה מבחינת 

צבים לחבר להם המבנים. זה רק להציב את המבנים, זה אחרי שהמבנים מו

חות של משרד החינוך בכדי יאת המים, חשמל להביא את כל גורמי הבט

 לאשר אותם. זה לא הולך זה לא פשוט העסק. לכן אני אומר את הדבר הזה.

משה תפרט בבקשה בתוך התב"ר אני אשלים את מה שאתה אומר. אדוארד  משה כחלון:

יר לך, אתה צודק, אתה מתכוון לסכומים אם אני מבין נכון. בדיוק אני אסב

 צודק, אתה תקבל פירוט.

 עזבו עכשיו את הפירוט יצחק קשת:

ורה מאוד פשוטה אפשר לאשר את ... אני רוצה להתייחס ללבקו ולהגיד לו בצ שלמה קליין:

 אם עובדים בשכל, ודי לחכים.

 אנחנו עובדים בשכל שלמה. משה כחלון:

ה, ייה, רק שניימשה לא אמרתי עליך, רק שנה יה אני לא פניתי, שניירק שני שלמה קליין:

ואם לא הובהר גם בישיבה הקודמת, וגם בישיבה הנוכחית שכדאי להתחיל 

לעבוד ביחד, ואני לא מבין למה זה כל כך קשה להבנה, ואני אגיד שוב יש אין 

ספור דברים שאנחנו צריכים לברר ביחד, על התב"ר הזה. הקרן הזאת היא 

יה, יה, רק שנימיליון? מה, רק שני 20 –חלק את הה חלוקה תמה? לפי איז

 רמי אני מדבר. איך יש לנו פה.

 אם יש כאן מנהג להזמין לפני שמאשרים תב"ר לא יעזור כלום. רמי אלבז:

 לא הזמנו. משה כחלון:

 סליחה חברה רמי. אדוארד:

 פת שלמה קליין:   אנחנו צריכים לדבר על הרבה, הרבה דברים של הבנה של ראיה משות

 של עין, בעין, לאן הולכים הדברים ולאן הם מתפתחים. ואני ביקשתי, ואני

באתי, ואני אמרתי, אמרתי לפניכם הדבר הנכון, כדי שזה יקודם הכי מהר זה 
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לשבת קודם ביחד, זה לסגור הסכם קואליציוני, להתחיל לעבוד ביחד, ולרוץ. 

 זה להשקיע כמה ימים.

ת המועצה בידיים ולא נותנים לה לזוז, זה מה שנקרא ועד אז אתם תופסים א יצחק קשת:

 לחנוק את המערכת, עד שנשמע לדרישות זה מה שזה אומר.

יצחק אתה רוצה להתעלם מאיתנו ולהמשיך לנסוע כרגיל אז אני לא מקבל  שלמה קליין:

 את זה, אני לא מקבל את זה.

י ערובה לגחמות אתה רוצה שיתוף פעולה התושבים לא צריכים להיות בנ יצחק קשת:

 פוליטיות של אף אחד. 

אני לא משחק פה את המשחק הפוליטי, ואני מהיום הראשון רציתי פה  שלמה קליין:

חודשים  5הסכם, ואתה מסכים איתי שהתהליך הזה היה צריך לקרות לפני 

 ולא היינו מגיעים.

 החבר שלידך לא רצה. תשאל אותו. :שפירו אדוארד

 שקר וכזב. שלמה קליין:

 שקר וכזב, תשבע בזה.  צחק קשת:י

אתה מחביא את זה, קשה לך, אתה רוצה שגוף המועצה לא יהיה חזק, אתה  דובר:

 רוצה.

אבל אתה לא רצית אותם, אתה לא רצית אותם לכלכת אותה, אתה לא רצית  דוברת:

 אותם.

 )מדברים ביחד(

בינים את העניין, ראש המועצה תעביר להצבעה את התב"ר לא צריך, הם מגרוב: ירחמים יד

 תעביר להצבעה.

אפשר שניה חברה, אפשר שקט בבקשה שניה רגע, אי אפשר יש פה הערות  יצחק קשת:

ביניים בגדול, זה לא בגדול זה ככה אי אפשר לדבר בישיבה על נשואים שלא 

קיימים בישיבה. כרגע הנושא הוא התב"רים אנחנו נתייחס לגופו של עניין 

 של התב"רים.

 ריד את זה מסדר היום.להו דובר:

לא אין דבר כזה להוריד פעם ראשונה הורדנו, פעם שניה מה זה אתה רוצה  גרוב:ירחמים יד
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לבדוק יש לו כלים אחרים סליחה, אם אתם לא מאשרים זה רק עניינים 

פוליטיים אז המחוז יאשר את זה וזה הכל, בלי טובות שלכם, בלי טובות שלך 

 עה וזהו.גם רמי, זה הכל. תעביר להצב

 עזוב רחמים לא רציני. :שפירו אדוארד

רחמים ידגרוב: איזה לא רציני, על מה אתה מדבר, מה אתה רוצה שיהיה שפוט שלך, 

שיבואו אליכם על ארבע, אפס אתה הוא לא יבוא אליך על ארבע, הוא ראש 

המועצה לא אתה תפסיק, אתה לא רוצה תב"רים משחקים פוליטי, בוא 

 בסדר.

 מה כתוב בחוק אני רשאי להוציא מסמכים. תראה דובר:

 די, די אתם יורדים לקטנה כזאת.גרוב: ירחמים יד

 למה דרך משכ"ל תגיד לי למה דרך משכ"ל בוא תדון איתי גם בזה. רמי אלבז:

 יש לי בקשה תביא להצבעה את הנושא של התב"רים.רחמים ידיגרוב: 

בין אתם רוצים לתת לו להבין, כדי להביא להצבעה חברה אדוארד רוצה לה יצחק קשת:

 ל.ובקשה שכל איש מקצוע אני מ... לרשותו תוכל להבין הכ

 כולם היו. :שפירו אדוארד

אנחנו יודעים  אתה כל הזמן אומר אתה לא יודע על מה אתה מצביע, הנה גרוב: ירחמים יד

נסביר לך. היה לך שבועיים מהישיבה הקודמת לבוא לשבת איתו לקבל את 

מה אתה רוצה שהוא ירדוף אחריך אתה הנציג, אתה נבחרת כל ההסבר, 

 להיות הנציג.

 אדוארד רשות הדיבור שלך. יצחק קשת:

אני השאלה, שהתכנסנו שם בחדר הזה אחרי הפצצה הזו שנפלה בישיבה  :שפירו אדוארד

הקודמת, אנחנו דיברנו ואמרנו שאנחנו נשב ונבדוק את כל התב"רים אחד, 

 2זה, מבנה חרדי, מבנה חילוני, מבנה ערבי, מה עוד? אחד, סכומים לאן, מה 

 בתי כנסת, שני גנים.

 אז בואו אני אפרט לכם. משה כחלון:

 סליחה, משה, משה עזוב.גרוב: ירחמים יד

 אז רגע אתם רוצים שאני אצביע על כלום, על מה? :שפירו אדוארד
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תה תקבל את כל אני לא רוצה שאתה תצביע על שום דבר שאתה לא מבין. א יצחק קשת:

 המידע שאתה רוצה.

עכשיו אני מקבל את המידע, אין לי איך לבדוק את המידע. אנחנו סיכמנו : שפירו אדוארד

 שניפגש למה לא נפגשנו אני שואל?

 נפגשנו, קודם כל נפגשנו.  יצחק קשת:

 אתה לא רוצה שיתוף פעולה. רמי אלבז:

 אני רוצה שיתוף פעולה.  יצחק קשת:

י הסגן שלך שאלתי שאלות. שאלתי מספר שאלות שנוגעות לשיתוף פעולה אנ רמי אלבז:

 והוא לא רוצה, הוא לא רוצה בגלל שהוא מחויב למקורבים.

 )מדברים ביחד(

אי אפשר, חברה שקט בקשה מכולם, אני רוצה שהדיון הזה יהיה דיון ענייני  יצחק קשת:

ך, אני בקשה רק בדבר הזה ספציפי אתם יודעים את זה טוב מאוד מה צרי

אני לא רוצה שתעשו את זה דווקא, תשאלו שאלות ענייניות וזהו ואל תסטו 

מהעניין בבקשה, זהו מכאן עד סוף הדיון בסדר, זהו שאלה כל אחד ישאל 

דיון ענייני לגבי התב"ר. אדוארד יש לך שאלות בקשה תשאל כל גורמי 

 המקצוע יסבירו לך אחד לאחד.

כולל התב"ר הזה, מה רוצים לבנות במיליון שבע מאות אלף  אני שואל מה :שפירו אדוארד

 שקל?

ל בעל פה אנחנו לא. תשמעו, תשמעו במסגרת השינוי שחל בחריש ותראו הכ משה כחלון:

הגדול וההחלטה לרכז את התושבים במקסימום בטיחות, במקסימום 

ים לבלוקים, נערך פה שינוי 'פעילות לציבור פה, מאחורי הפארק בין הקוטג

גדול כולל שינוי המבנים שקיימים בכביש, איפה שהיום לומדים, ואיפה 

שהמועדון היה הוא משווק לקבלן, הקבלן על חשבונו העביר את כל המתקן 

הזה החוצה, על חשבונו במסגרת התכנית מול משרד השיכון. אנחנו מחויבים 

להעתיק את שלושת המבנים שהם יושבים על דרך, זה תוקצב כבר דאגנו 

קציב חיצוני, התב"ר שאתה מתכוון אליו מיועד למתקן, למסגרת של לת

קריית חינוך חדשה שתהיה כאן באזור הזה, כאן זה הבלוקים, זה רחוב 
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ים, זה הפארק, כל המתחם החום הזה דרך אגב זה 'גמלא, כאן זה הקוטג

המקווה להתמצאות שידעו כולם. כל המתחם החום למעלה הופך להיות 

שנים הקרובות עד שכל מבנה הקבע בישוב יבנו.  3 –ל חריש להחינוכי ש מרכז

במסגרת התכנית הזאת הלכנו לחברה במשק וכלכלה שהם אמונים יש להם 

קבלנים וזכיינים שלהם לביצוע, יצאנו לנוהל מסודר, אנחנו לא הזמנו שום 

חינתם להצעות מחיר, התקציב של המבנים שהזמנו בדבר, הם יצאו לנוהל מ

יתות לימוד, חדר שירותים אחד, יש פה בנים ובנות, יש חדר כ 6דהיינו 

חדרי שירותים נפרדים  2עתק גם למעלה יהיו ושירותים קיים שם, הוא י

לבנים ובנות. שאלת אל תענה לעצמך תחכה שאני יענה לך תקבל תשובה. לא 

אמרתי לך שהזמנו, לא אמרתי לך שהזמנו אתה תשמע טוב מה שאני מדבר, 

 מילים לפה. אל תכניס לי

 לבקו כבר אמר את זה. רמי אלבז:

אתה אל תערבב שום דבר עכשיו אתה רוצה לשמוע תשמע, אתה לא רוצה  משה כחלון:

לשמוע תגיד אני מסרב לשמוע את כל התשובה. יש פה אנשים שרוצים 

 6לשמוע תכבד אותם לפחות, אל תכבד אותי תודה. במסגרת הזאת הזמנו 

וד היות ושלושת המבנים שקיימים שם יהפכו מבנים חדשים לכיתות לימ

להיות מועדונים, בגלל שהמבנה שהיה בזמנו למועדון יש פה מחלוקות של 

אופי הציבור שמשתמש בו, אנחנו רוצים לתת שירות לכל הציבור פה. 

התקבלה החלטה שהמועדון יהפך להיות בית הכנסת שלושת המבנים האלו 

ים בציבור. זה בתקציב אחר עוד פעם יהפכו להיות מועדונים לשלושה מגזר

 6אני אומר, בכדי שנבין את כל התמונה אחד. שניים כל המבנים למעלה זה 

מבנים שהופכים להיות חדרי לימוד, שירותים אחד ניידים, שני גני ילדים 

נוספים זה מיליון חמישים אם אני לא טועה, או מיליון מאה. ממ"דים עוד 

ל זה התקציב הוא יותר גבוה. הממ"דים לפי לא במיליון חמישים לא, בגל

החלטת פיקוד העורף במסגרת הבקשה שלנו להיתר בניה, יש פיקוד העורף 

שמחליט לפי גודל המבנים כמה מטר מרובע אתה צריך ממ"דים. אנחנו 

ממ"דים  3. 3בטוח אולי  2, 3או  2לקחנו בחשבון שסביר להניח שיבקשו או 
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אות חמישים אלף שקל. בנוסף, לסכום יבילים להביא זה בערך שלוש מ

שהקצבנו למבנים האלו שאנחנו יודעים את הסכום שלו מהמשכ"ל לא דרך 

ההזמנה שעשינו, דרך בוחן ההצעות שהם עשו לקבלנים שלהם אנחנו לא 

איתם על שום חוזה בינתיים, אנחנו גם לא הזמנו כלום. אנחנו יודעים חתמנו 

תם רק להליך של נוהל הצעות. יתרת תקציב בגלל שהתקשרנו אליהם מבחינ

 הסכום.

 בים,יאנחנו לא מחו רמי אלבז:

 אבל זה הנוהל הכי מהיר. דובר:

 בסדר אבל אני לא מחויב. רמי אלבז:

אם אתה רוצה לבזבז הרבה יותר כסף אתה הולך ... אנחנו החלטנו לעבוד עם  משה כחלון:

 "ל. אם אתה רוצה,כהמש

 ל כן?ואגיד לכם הכמה אתם רוצים שאני  רמי אלבז:

לא, אם אתה רוצה לתקן את כל דרכי המועצה זה דיון אחר, אתה עכשיו  משה כחלון:

שואל שאלה עקרונית על מה מיועד, אמרתי לך תן לי לסיים אתה תקבל 

 23ל. פה יושבים אנשים אמינים, פה אנשים יושבים ותשובות מדויקות על הכ

רגע לטובת הציבור פה, אז שעות ביום לחשוב על חריש, לא מפסיקים ל

 בבקשה תכבד אותנו שאנחנו מדברים מספיק עם זה, תפסיקו כל הזמן לדבר.

 אני מדבר על דיון ענייני ואמיתי מתוך שיתוף פעולה אמיתי . רמי אלבז:

נושאים, לא אתה  30 –, אתה בכל נושא, אתה מחלק אותו ללא אבל מערבב משה כחלון:

תב"ר הזה... אדוארד להשלים את מה שאני מדבר על דיון שכבר נקבע על ה

אומר זה מיליון חמישים המבנים אם אני זוכר את המספר נכון אל תתפוס 

ים "דאותי בדיוק, אני יכול ללכת למשרד להוציא בדיוק את הסכום, כולל ממ

צפויים בערך שלוש מאות חמישים אלף שקל, כל שאר התקציב מיועד 

לפיתוח חצרות לילדים, לבנות את הגדר מסביב. אנחנו הולכים לעשות בית 

ספר כהלכתו שיאושר על ידי מחלקת הבטיחות של משרד החינוך שתבוא 

 ותאשר אותו כי זה הולך למסגרת של מעטפת משרד החינוך.

 וב של משרד החינוך בסיפור?איפה התקצ רמי אלבז:
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 אין, לצערי אין כי משרד החינוך במסגרת. משה כחלון:

 אם אתה בונה בית ספר חדש באותו זמן, אז אתה לא מקבל תקצוב. דובר:

בדיוק אתה לא מקבל תקצוב כי כל התקציב אני יכול, תיכף נפתח גם בנושא  משה כחלון:

 י אסביר לך.הזה רק תן לי לסגור אותו. תן לי, תן לי, אנ

 סגרתם עם משכ"ל ואתם רוצים עכשיו שאנחנו ... אני לא חותם. רמי אלבז:

 לא סגרנו. משה כחלון:

אני לא חותמת גומי ציבור יקר שישמע אנחנו לא חותמת גומי. אין זה לא  רמי אלבז:

 יקרה המועצה הזאת לא תהיה חותמת גומי לאף אחד.

נכון מה שאתה מרגיש, אתה מרגיש הרגשה  אתה מרגיש לא טוב רמי זה לא משה כחלון:

 לא טובה ולא נכונה.

אני לא אוהב את הויכוחים וזה אם היה, אני אומר לך אם היה הסכם  :שפירו אדוארד

 קואליציוני, אם היה לפני זה.

 הלוואי שתעשו, הלוואי רק עכשיו שנוח לנו אנחנו רוצים ללכת הביתה כבר. משה כחלון:

נו זה פוליטי מה זה קשור אחד לשני. יש פה ציבור, יש פה ציבור אתה אומר ל יצחק קשת:

 צריך להבין את זה, בית הספר לא יפתח, אנחנו נתעכב הבית ספר לא יפתח. 

רמה לאותו הסכם קואליציוני שאתם רוצים פורמי, ושלמה תבנו את הפלט משה כחלון:

לבוא עם  אני עכשיו, עכשיו, עכשיו תרימו הצבעה תשבו מחר בבוקר תתחילו

השאלות, תקבלו את התכניות, אבל אתם לא יכולים לעצור, אתם עוצרים 

את פעילות המועצה. הילדים של כולכם נפגעים פה, מה אתם לא מבינים את 

 זה.

זה אמירה לא נכונה לעצור, אנחנו לא עוצרים שום דבר, אנחנו רוצים שיתוף  רמי אלבז:

 פעולה אמיתי ראש המועצה לא רוצה.

 אני כבר הייתי שם את המבנים. לון:משה כח

 ראש המועצה לא רוצה. רמי אלבז:

 לא נכון, המבנים היו מוכנים כבר אם היית. משה כחלון:

אתה אומר לי אני הייתי ... אני הייתי לשאול שאלות הוא לא ענה. הייתי ...  רמי אלבז:

 הוא בורח משאלות.
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 )מדברים ביחד(

לי עכשיו שהתב"ר הוא בכלל לא על מועדוניות. רק  אני רוצה שמה שיתברר שלמה קליין:

 שניה התב"ר פה הוא בכלל לא על מועדוני נוער.

 כן, כן אבל תן לי לענות, תן לי רגע לענות.  משה כחלון:

של מאתיים ושבע עשרה אלף שקל לא  םרק שניה עוד דבר שתתנו לי, גם בצ" שלמה קליין:

 מקובל. לא מקובל.

תשובה, כל פעם נקבל תשובה לא רוצים לקבל תשובה רוצים  מה זה תקבל רמי אלבז:

 לדון בזה עניינית. יש תשובה לכל, להכל יש תשובות. שאלתי שאלות.

 אני אסביר לך עכשיו תקבל תשובה אל תעשה אותנו טיפשים. שאני אומר לך. משה כחלון:

 אני רוצה.שאני אומר שאני יכול לשבת ולדבר זה מה שאני רוצה, זה מה ש משה קליין:

אל תחשוב שמישהו פה ממציא את הגלגל, תצאו מנקודת הנחה שאנשים  משה כחלון:

מניחים לכם ניירות עם אמונה שהכל ישר ונקי, אני מריח משהו לא טוב 

מהתגובה שלכם, וחבל. פה הבצ"ם, תן לי רגע שלמה אני יותר מבוגר ממך 

ם מתכוונים אפילו לא תאמין לי יש לי ניסיון תאמין לי אני מבין על מה שאת

רק מה שאתם אומרים. מה שאתם אומרים עכשיו שאנחנו מתכוונים בצ"ם 

חלק מהבצ"ם נכנס פנימה מה  3או  3... יחייב אותנו שאני קודם אמרתי אם 

זה בצ"ם אתה יודע? זה בלתי צפוי מראש. אם אני הולך לפתח שטח ופתאום 

דר שעולה יותר כסף יצא תקן שחייב גדר שעולה קצת יותר כסף תהיה ג

 לבטיחות הילדים. כל פרויקט שאתה הולך אתה לוקח בלתי צפוי מראש. 

 אחוז בצ"ם. 15 שלמה קליין:

 אחוז בצ"ם. 12, מינימום 12מה פתאום  משה כחלון:

 למה אתה סוגר מראש עם משכ"ל? רמי אלבז:

בה, גם לזה יש אני אסביר לך למה, אני אסביר לך גם למה, גם בזה יש לי תשו משה כחלון:

לי לך תשובה. רמי תראה, החוכמה שלכם צריכה להיות וקחו את זה ממני, 

אפילו זה מוקלט אולי לא נעים להגיד לכם את זה, לא, לא, לא, תקבל 

החלטות תוך כדי תנועה תהיה מנהיג, אתם רוצים כל דבר קטן רגע נעצור, 

כדי אילוצים חזקים בוא נחשוב רגל על רגל, זה לא עובד ככה. אנחנו פה תוך 
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עלינו חייבים למצוא את התשובות. למשל בנושא של המועדונים הרי זה  ם 

ונים. דדונים ולא נקנה מועעסתם איזה גחמה של מישהו ואמר אנחנו נקנה מו

אנחנו רוצים לתת פתרון למועדונים ולמה, כי הסברתי קודם המועדון היה 

קבלן, הקבלן הולך לעבוד חייב לצאת במקומו, משרד השיכון שיווק שטח ל

 עוד שבוע בשטח.

 יש צרכים נוספים שלא נכנסו לתב"ר,  רמי אלבז:

 מה למשל? משה כחלון:

 רמי אלבז:        אולי אנחנו רוצים להכניס בתב"ר עוד צרכים מסוימים.

 מה למשל תגיד תבקש.: שפירו אדוארד

 למה לריב.משה כחלון:     יפה במקום כל המאומה הזאת תבקשו עוד משהו 

לפני כמה חודשים פניתי לראש המועצה אמרתי לו, דיברנו על בית ספר הוא  שלמה קליין:

אמר לי תשמע שלמה אין כסף למבנים לבית ספר, אין כסף הוא אמר לי את 

 זה בלשונו נכון או לא נכון?

 אני לא זוכר בדיוק, אני לא זוכר בדיוק אבל בכל מקרה. שניה אתה מטיח בי יצחק קשת:

האשמות ואני רוצה לעמוד עליהם. יכול להיות שיש דברים שנאמרו ואני תוך 

כדי תנועה גיליתי ולמדתי את התכנית זה היה לפני הרבה זמן, לפני כמה 

 חודשים. 

אני אומר לך שוב שנשב ונדבר ותתאם את הדברים, רק שניה. זה בדיוק מה  שלמה קליין:

 שאני רוצה.

 ה יודע איך מתחילים? הערב תתחילו, את משה כחלון:

 כל מבנה הציבור תסגרו עם משכ"ל. רמי אלבז:

 לא תן לי אתה רואה אתה מחפש לפרק עכשיו. רמי חובת ההוכחה, רמי. משה כחלון:

עדה לתכנון ובניה אומר יו"ר ומה זה קשור ועדת תכנון ובניה, אני יושב בו שלמה קליין:

בנו על ידי משכ"ל למה? מה ועדה לתכנון  ובניה אומר שכל המבנה הציבור י

 וצה שעוד פעם תביא את זה לתב"ר,אתה ר

 )מדברים ביחד(

 רגע, רגע רמי הוא אמר מבנה הציבור על ידי משרד השיכון בוא אל תבלבל. משה לבקו:
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 )מדברים ביחד(

זה החוכמה תוך כדי תנועה. שלמה אתה חושב שהפרויקט הזה מתחיל,  משה כחלון:

דום? לא. אני אסביר לך למה, אני אסביר לך למה כי מסתיים וכולנו עומדים 

המבנים חייבים לזוז ממקומם, הילדים צריכים פעילות, נכנסים לחופש גדול 

 על מה אתם מדברים מה קרה לכם, לילדים אין מקום.

 גרוב: הילדים יסתובבו ברחוב, יבנו מעצים, יבנו את איך קוראים להם.ירחמים יד

בתי ספר שבעצם  2ע לדבר על החינוך. אנחנו התחלנו עם תהליך אני רוצה רג איציק תייר:

יתה להעביר אותם והוספנו עכשיו עוד בית שקיבלנו ינמצאים פה והמטרה ה

 עליו אישור, ידענו שהוא הולך לקראת אישור ובעצם.

אני הלכתי השבוע למחוז לבקש ממנה ... לבית ספר הממלכתי דתי, אני  יצחק קשת:

ביקשתי תקנים לבית ספר הממלכתי דתי לא לבית ספר  הלכתי השבוע, אני

שלי כי אני יודע שאני צריך לדאוג פה לכולם. כולם פה ישבו איתי, אני ישבתי 

עם מנהלת המחוז ואמרתי לה אני רוצה ללכת לממלכתי דתי זה מה שאמרתי 

 לה.

 רמי תן לי לסיים לדבר. אני רוצה להגיד משהו.  איציק תייר:

 )מדברים ביחד(

תה מתכנסת אז הדברים האלה היו הרבה ייש ועדת חינוך אם ועדת חינוך הי איציק תייר:

יותר פשוטים נקודה אחת. אחד. אנחנו מדברים על בתי ספר, אני איש מקצוע 

בחינוך ואמור לקבל את ההמלצות מועדת חינוך, אם היה לי עם מי להתייעץ 

ודה לחשיבה. שתיים תה קיימת זה היה הרבה יותר קל, נקיועדת חינוך הי

"ר באנחנו בעצם פתחנו בת"ר של פתיחת בית ספר, אנחנו רוצים לפתוח ת

עדונים. אני אסביר גם לשלמה מה השינוי שנעשה והוא לא שינוי בעצם. וומ

בתי ספר וזה התהליך היה מול משרד החינוך לקבל,  2ברגע שהתחלנו עם 

יזה עוד רכסים אני בעצם אנחנו הרשות היחידה בארץ, אנחנו ולא זוכר א

חושב שבעצם עברנו לממלכתי דתי, ועברנו לממלכתי חרדי וקיבלנו את כל 

האישורים. אנחנו בעצם רוצים לבנות כיתות את בית הספר שזה בית ספר, 

בית ספר בנות עם כל האישורים. יש תקן לבית ספר ולעוד בית ספר. תוך כדי 
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לפתוח בית ספר נוסף. תנועה נעשתה פניה של ההורים עם ועדת החינוך 

חשבנו לנכון להשאיר ... לשמור שנוכל להמשיך עם התהליך הזה, השבוע 

ראש המועצה הצליח לקבל אישור לפתיחת בית ספר בשנה הבאה. נפגשנו 

כבר יום ראשון עם ההורים, יום שני כבר ישבנו עם מנהלת המחוז ובעצם 

 3מורים להיות היו אאנחנו כבר בימים, מיום שני עובדים על העניין הזה. 

מבנים למועדוני נוער, זה התכנון המקורי שהיה שליד  3 –מבנים לבית ספר, ו

ממבנים שיושבים שם שהם אמורים להיות לבית ספר, אני  3זה יש לנו עוד 

ל. הרעיון היה בעצם ברגע שהוספנו בית ונפגשתי. תן לי לדבר, אני אגיד הכ

שערים,  2 -בית ספר זה גדרות וספר אתם צריכים להבין את המשמעות כל 

יש תהליך לכל בית ספר, זה לא שאנחנו הולכים לשים את כל המבנים 

בתי ספר, לאישור בית ספר  3במקום אחד ולהגיד בבית ספר אחד פתחנו 

לוקח חודשים בעיקר במבנים, ואתה יודע את זה, במיוחד במבנים קרוואן 

לספטמבר אחרי  1 –ה ארוכה. לא רוצים להגיע למצב שבלוקח תקופ

שהבטחנו להורים אין לנו תקן לבית ספר. כי בלי תקן בטיחות לבית ספר אין 

תקנים ואין מורות, לא יבוא לפה צוות בלי שנקבל את כל האישורים בגלל זה 

לנו להגיד ויכלחץ הזמן. מה שבעצם אמרנו שנעשה, עוד פעם מאילוצים ו

ו רוצים גם להיות הגיוניים קרוואנים, אבל אמרנו אנחנ 9שאנחנו מזמינים 

מה שביקשנו אנחנו הולכים לקחת כיתה ולפצל אותה באמצע, לעשות, 

והסיבה שבעצם החלפנו את הקרוואנים בקרוואנים החדשים שאנחנו 

דלתות, זאת אומרת שנוכל לעשות חלוקה כי  2מזמינים, אנחנו מזמינים עם 

לדים, מספיק להם חצי י 13, 13 –יהיו קטנות, לא תהיה כיתה יותר מהכיתות 

כיתה. הקרוואנים שנמצאים פה כבר אי אפשר לחלק אותם באמצע, זה 

הסיבה היחידה שעישנו את השינוי הזה. הקרוואנים שפה אנחנו נעביר אותם 

להיות מועדוני נוער, ונוסיף להם שירותים ומקלחון קטן כדי שישמשו את 

דלתות, זה לוח, זה הנוער. הקרוואנים החדשים יהפכו לכיתות זה לא רק 

חשמל לשני הכיוונים, זה כיבוי אש בשתי הכיתות, יש הרבה דברים שצריכים 

לחשוב עליהם. הרבה דברים שצריך לחשוב עליהם בהקמה. אנחנו במצוקה 
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מאוד גדולה של מקום יהיה בכל מקרה כי גם אחרי השיחה ביום ראשון 

י עם כיתת בנות, אנחנו הבנו שאנחנו צריכים לפתוח בית ספר ממלכתי דת

, לא יודע כמה יהיו, אבל כל דבר הופך לכפול, ואתם 8, 3,6וכיתת בנים, 

צריכים להבין שכל דבר כזה הוא מה לעשות הוא התעסקות, וגם מצד שני 

הרבה כסף וכל הסיפור הזה של המבנים לי נראה, אני אמרתי לך את זה 

לכם בדיוק את  בטלפון אתם רוצים תבואו אני אשב עם כולכם אני אסביר

הרציונל החינוכי של כל דבר, מי הולך לשבת בכל כיתה,איך הולכים לשבת, 

תקשיבו יש פה גם חוקים של משרד החינוך, יש פה מפקחים ברגע שאנחנו 

פותחים פה בית ספר יש לנו אחריות, אני לא יכול לשבת יום ראשון מול 

גיד להם מצטער לא ההורים ולהגיד להם יהיה בית ספר ועוד חודשיים אני א

יצא לי כי צריכים להירשם לבתי ספר אחרים. יש פה אחריות מעבר לעניין 

הזה של הויכוחים, יש פה איך אנחנו עובדים, אנחנו רוצים להקים בית ספר 

אמיתי כמו שצריך, תקשיבו בית ספר ממלכתי חרדי זה משהו ראשון בארץ, 

צם לוקחים אחריות אין אף מקום שעושה מה שאנחנו עושים, אנחנו בע

כקהילה, כישוב, מפקחי משרד החינוך מגיעים לפה, אנחנו מקבלים את 

התקציבים שאנחנו צריכים להצטיידות, לבינוי לא נקבל. כי ברגע שאנחנו 

בונים, אם אתם לא יודעים אנחנו גם בונים את בית הספר קבע, הבית ספר 

ועדה, וכבר מגיע לקבע הולך יש כבר תכניות, האדריכלים כבר יושבים זה 

 תוך שנה ומשהו יש בית ספר קבוע.

 של מי? דובר:

 של גם הממלכתי דתי, גם החרדי וגם החילוני.  איציק תייר:

 זה לא בתב"ר. שלמה קליין:

שלמה שאל שאלה למה לא מקבלים ממשרד החינוך כסף כי הרי ההיגיון  איציק תייר:

 אומר נכון.

את הפה אני שואל שאלה זה לא בתב"ר מה  סליחה אתם לא תסתמו לי שלמה קליין:

 שאתה אומר.

הכיתות יחולקו, על פי כמות הילדים, אנחנו נצטרך להיות מאוד יצירתיים  איציק תייר:
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מול מהגרעין פנו בחלוקה, כי בסופו של דבר תלוי בכמות שירשמו, כבר מאת

ג' שרוצים גם להצטרף להישאר פה, זה אומר שאנחנו  –אלינו מכיתות ב'

 ריכים דרך אגב להוסיף עוד מבנה, ולא דיברנו על זה כי לא יהיה מקום.צ

אבל איציק צריך להכין את התב"ר ולנסח אותו נכון כי מה שאתה אומר  רמי אלבז:

 עכשיו זה לא מופיע בתב"ר, בוא ננסח אותו נכון, שיתוף פעולה אמיתי.

 קרוואנים. 6קרוואנים,  6מילה מילה  איציק תייר:

 הסכם קואליציוני למה אתה פוחד מזה. :ירושפ אדוארד

 הקרוואנים האלה.ליד  איציק תייר:

 מה קשור הסכם קואליציוני ולחינוך. גרוב:ירחמים יד

ואז זה מופיע גם גני ילדים, אנחנו בחלק מההחלטה שלנו כרשות אנחנו לא  איציק תייר:

 רוצים שיהיו לנו מוכרים שאינם רשמיים.

ים יפים אבל זה לא כתוב בתב"ר. קריית חינוך אחרי בת"ר אתה אומר דבר רמי אלבז:

 אמיתי, אין שיתוף פעולה אמיתי.

 רמי תבוא אליי תקבל את כל התשובות.  איציק תייר:

 גני ילדים.  2מועדוני נוער איפה בית הספר נכנס יש  3מבנים,  5 רמי אלבז:

שקל כולל מע"מ מאה  רק שניה תן לי לדבר מבנה עולה תשעים ואחד   אלף שלמה קליין:

 ושש אלף שקל, אתה איתי, אני אומר דברים נכונים?

 אני לא זוכר מספרים מדויקים אם אתה אומר אז אתה יודע אוקיי. איציק תייר:

 אז אני אומר מאה ושש, מאה ושש כפול שלוש. שלמה קליין:

 איפה הובלה, איפה הרכבה. דובר:

ני נוער שלוש מאות וזה לשתיים. שלוש מועד עזוב כי פה חילקתם את 6כפול  שלמה קליין:

כפול מאה ושש, זה שלוש מאות ושמונה עשרה. אני רוצה  3שבעים וחמש, 

 להסביר לך שאתה לקחת בצ"מ.

 מבנים. 3אבל עוד  איציק תייר:

 מישהו לוקח לכיס את הכסף הזה? אילן פורת:

ה יודע טוב מאוד שברגע אני רוצה לענות לזה, אני רוצה לענות לזה אילן את שלמה קליין:

 שאושר המצ"מ זה שקר ושכח. יש תקציבים. 
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מה פתאום מה זאת אומרת, יש מסגרת תקציבים אתה, אם הפרויקט יעלה  משה כחלון:

רק מיליון וחצי מה אתה תבזבז מאתיים אלף שקל תגיד למישהו קח אותם 

עדות מה זאת אומרת? אתה עובד לפי קבלות, לפי מכרזים, לפי הצעות לפי ו

 רכש מה זאת אומרת. 

 אתה תוכל להרחיב פה ושם. שלמה קליין:

מה זה להרחיב פה ושם, אז לעשות חצר יותר מפוארת להביא עוד מתקנים  משה כחלון:

 לילדים.

לכן אני רוצה שאני מאשר תב"ר, שאני מאשר תב"ר לדעת, אני שאני מאשר  שלמה קליין:

ק, עכשיו מה התגלה פה, בוא תב"ר אני רוצה לדעת מהתחלה עד הסוף בדיו

נשים שניה את הדברים ונתאר את מה שקרה פה. התברר פה שמה שכתוב 

, רק שניה 5זה גם לא בדיוק  5מועדונים זה לא בדיוק מועדונים, ומה שכתוב 

אני מדבר, ומה שכתוב זה לא בדיוק זה, רק שניה, עכשיו אני, למה כל זה 

קורה. אתה יודע מה כדי להסביר  קורה יש לי הסבר מאוד פשוט למה כל זה

את ההסברים שלי יש דרך אחת, ואני אומר את זה כל הזמן שווה לעצור 

לשבוע אפילו עד סוף החודש כדי להעביר את התב"ר הזה כדי שהמבנים 

 יוזמנו עד סוף החודש ולא יעכב ולעשות את הדברים כמו שצריך, מאשר.

 עושים כמו שצריך.אנחנו עושים כמו שצריך אתם לא  משה כחלון:

 אבל אני לא מדבר אליך אני מדבר על הצד הפוליטי. שלמה קליין:

בדיוק אז תזרמו הלוואי שתעשו את זה. תעשו שיתוף פעולה הלוואי אנחנו  משה כחלון:

 מחכים להחלטות שלכם הלוואי.

 אנחנו רוצים שיתוף פעולה. שלמה קליין:

 הלוואי שתעשו שיתוף פעולה. משה כחלון:

 אז אני רוצה להגיד. קליין: שלמה

 )מדברים ביחד(

אני לא רוצה להגיע לשלב הזה בקשה בואו נהייה עניינים לתב"ר. קדימה  יצחק קשת:

 בואו.

 אני מבקש לפעול פה בהיגיון. שלמה קליין:
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בהיגיון, היגיון אני רוצה כרגע בעקבות התב"ר הזה לקבל את כל התשובות  יצחק קשת:

וע אין לי בעיה יכול להיות שאני אסכים איתך שאתה שואל מאנשי המקצ

 אבל אני רוצה שזה יהיה עניינית להתייחס לתב"ר.

התב"ר הזה כמו שהוא כתוב זה התב"ר שאנחנו מדברים עליו? בוא נדחה את  שלמה קליין:

זה הופך  5זה. אמרתי לך את זה סופית הדבר הזה תן לנו כי מה שכתוב 

להיות זה, בוא נשב, יצחק נשב יום אחד,  , המבנה נוער לא הופכים6להיות 

 תן לי יום אחד להסכם קואליציוני תן לי יום אחד. אחרי זה תשב איתנו.

גרר, ירק שניה אבל אני רוצה שיהיה פה יעד שנדע שהדבר הזה שזה לא י יצחק קשת:

אמרו פה אנשי המקצוע תשמע אם אנחנו לא חותמים על   זה עכשיו אנחנו 

 הבאה עם בית ספר לא מוכן. נגיע לתחילת שנה 

לא רק, לא רק יש שיקול נוסף שכחתי לומר לך אותו, אני רוצה שתשמע, קח  משה כחלון:

אותו בשיקול דעת, קח עוד נתון לשיקול דעת. כל המדינה, מתארגנת לפתיחת 

שנת לימודים לא רק חריש, כאשר כל המדינה, קח נתון תפעיל שיקול דעת 

ותר נדחה את ביצוע ההזמנה למבנים האלו אתה כמה שיותר נדחה. כמה שי

לא תקבל אותם בזמן כי החברות שמייצרות אותם יכנס להם מסות של 

 עבודה, ואתה נדחק הצידה פשוט.

 בוא נאשר. יצחק קשת:

בוא נדחה אני אומר לך נדבר. בוא נציב יעד אתה יודע מה. מאז שנגמר החג  שלמה קליין:

נס למשא ומתן א'ים בוא ניתן את הצימ 7יש לנו עד סוף החודש עוד 

אנס אנחנו רוצים הסכם 'בואו ניתן את הצ 26 –, ב25 –קואליציוני אם לא ב

 קואליציוני, אנחנו רוצים.

 אני גם רוצה, אבל אני לא רוצה שתתקעו פה את המערכת, שנינו רוצים. יצחק קשת:

 המטרה היא שיתוף פעולה אמיתי. שלמה קליין:

ין אני רק לא רוצה לתקוע את המערכת זהו. זהו כל הויכוח שנינו אני בעני יצחק קשת:

 רוצים.

אני חייב להגיד משהו באמת מהלב לא קשור לכל העניינים האלה קשור  איציק תייר:

לאמירות. תקשיבו האמירה שלכם שאם לא תאשרו לנו, הרבה אנחנו נלך 
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אישית, אני נקנה בקצת ונמשיך לבזבז הלאה. מותר לי להגיד, אני לא לוקח 

אמרתי משהו אישי, גם לנו כעובדי מועצה יש לנו איזה שהוא כבוד בסיסי, 

 מעט אבל כבוד.

 אבל אתם אנשי מקצוע,: שפירו אדוארד

אז  30אלף שקל ובזבזתם רק  50שאתם אומרים קודם בתקציב היה לכם ...  איציק תייר:

 זה חוסר אחריות מבחינת עובדי מועצה זה אמירה.

 מי אמר את זה? שלמה קליין:

 אתה אמרת רמי, רמי אתה אמרת. איציק תייר:

 אמרתי הביצוע הוא חצי. רמי אלבז:

אוקיי אמרת הביצוע הוא חצי זאת אומרת אנחנו כעובדי מועצה היה לנו  איציק תייר:

 אלף שקל. 30אלף סתם  30אפשרות להוציא עוד 

 מה אתה לוקח את זה אישית? שלמה קליין:

 בו רגע,תקשי איציק תייר:

בוא נסיים בוא תעלה את הדבר הזה, אני מעלה את זה להצבעה. נאשר את  יצחק קשת:

 זה אנחנו נדבר בינינו אין פה שאלה. יש לך עוד שאלות אדוארד לדבר הזה.

 יש לי הרבה שאלות, אני גם רוצה לשבת. :שפירו אדוארד

 מה אתה מצביע בעד או נגד? יצחק קשת:

 לדחות את הדבר הזה, את ההצבעה. אני מצביע :שפירו אדוארד

בוא נצביע, וזהו, בואו נסיים. בוא נסיים את הדיון טוב. בוא נסיים את הדיון  יצחק קשת:

עבר, עבר לא עבר ממשיכים הלאה. אני מעלה את זה להצבעה מי בעד, אני 

גרוב. מי נגד? ימקבל שמית. מי בעד? יצחק קשת, נאוה לב רן, רחמים יד

 י אלבז, אדוארד שפירו, אני רציתי, לריסה משייב, רמ

 תגיד מי נגד, תגיד בשמות.: שפירו אדוארד

אדוארד שפירו, שלמה קליין, רמי אלבז ולריסה משייב. לסיום בקשה כל מי  יצחק קשת:

שנמצא פה אני מנצל את ההזדמנות האמת זה לא יוצא אולי נעשה את זה, 

 שתדעו לפחות אני ברמה האישית אני אומר לכם.

 למה אתה מראה לכולם שאתה מנהל את זה נכון? אתה מראה להם את זה. י אלבז:רמ
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אולי נסיים בסיום לפחות נעים לכבוד חג הפסח נרים כוסית, ביחד עם כולם.  יצחק קשת:

אני בינתיים אגיד חברה כמה מילים חשובות באמת אני אומר לכם את 

לם רוצים את טובת האמת אני אומר, אני לא רמי בוא תשב, אין לי ספק שכו

 היישוב, אלי רמי אני מפרגן לך עכשיו בוא שב.

 לא אבל הרמת כוסית היא לא שיתוף פעולה אמיתי זה לא. רמי אלבז:

 )מדברים ביחד(

חברה די לא, אין לי ספק שכולם רוצים טובת הישוב כולל כולם, כולנו עברנו  יצחק קשת:

ב אני מקווה שזה יהיה, מה שעברנו, וכולנו רוצים להגיע למקום יפה וטו

בעזרת השם זה יהיה, המחלוקת היא על הדרך, תהיו רציניים, בואו ... פעם 

אחת. אנחנו נעשה פה ריקודים ביחד זה יהיה, בעזרת השם זה יהיה הכי יפה 

 אחר כך. 

 )הרמת כוסית וברכה(

כוונה במילה אחרונה, שתי מילים אני רוצה שתהיו שגרירים גם לציבור אני ב יצחק קשת:

אומר את זה, אנחנו פה במהלך של הקמה של עיר, אני אומר, אני רואה את 

התכניות הרבה לפני שהתושבים רואים פה משהו, ויש היום, הרבה תושבים 

מתלוננים על דבר כזה או אחר, ואנחנו משתדלים באמת אנחנו מאוד 

ל משתדלים גם מבחינת רעש, גם מבחינת לכלוך, המערכת לא בנויה לזה אב

אנחנו עובדים מאוד חזק לזה לקחת מהנדס, לקחת מפקחים אם צריך יעשו 

פה עבודות לאנשים כדי שתושבים לא יסבלו, אבל ידיעה שהיא מאוד חשובה, 

תשמעו זה מאוד חשוב זה סנונית, מה שהולך לקרות פה זה פי עשר, פי 

ת עשרים זה כלום ממה שהופך להיות, הולכים להפוך פה את כל הרחובות, א

כל הכבישים, אנחנו נהייה פה באמת בתור אתר בניה גדול, אפשר לקחת את 

זה בסבלנות אנחנו נפעל מאוד שלא יהיה פה רעש. אנחנו בפגישות עם משרד 

להגנת הסביבה מביאים לפה פקחים, לומדים את כל התקנות כדי שבסופו 

, של דבר אנחנו כתושבים זה מקרה מיוחד אין הרבה מקרים כאלה במדינה

אבל צריך לקחת את זה בחשבון להיות שגרירים חברה מקימים פה עיר. 

הולך להיות הרבה, הרבה יותר להיות בסבלנות ובעזרת השם אנחנו כולנו 
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 נתחבר לתוך המהלך הזה.

 -סוף הישיבה-


